
 

Svar interpellation:  

“Vad görs för att förbättra trafiksituationen i Ljungsbro?" 
 
Åsa Wennergren (L) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer mina svar: 

 

Är S+M-styret nöjda med den beskrivna trafiksituationen på Adamstorpsvägen? 

Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen har tagit fram en övergripande "Trafikutredning 

Ljungsbro och Berg" som både belyser övergripande trafikfrågor och föreslår åtgärder för att 

förbättra framkomligheten och öka trafiksäkerheten i Ljungsbro och Berg. Flera av dessa 

åtgärder har också redan hunnit genomföras för att öka trafiksäkerheten i området. 

Trafikutredningen  har identifierat ett antal risker och problem på Adamstorpsvägen som 

kommer att utredas närmare för att komma fram till lämpliga lösningar och åtgärder som rör 

just den vägen. 

 

Avser S+M-styret att åtgärda trafiksituationen på Adamstorpsvägen? Om svaret är ja. 

I så fall vilka åtgärder? 

Som nämnts ovan så kommer det att genomföras en särskild utredning rörande situationen på 

Adamstorpsvägen för att höja trafiksäkerheten och se hur trafikmängden på vägen kan 

minska till den nivå som vägen är avsedd för så att den bättre kan fylla sin funktion i 

vägnätet.  
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